
Nissnikun koulun kohdekohtainen sisäilmatyöryhmä 25.1.2022 

Aika 25.1. klo 8.00 

Paikka: Teams 

1. Kokouksen avaaminen 

 

2. Työryhmä 

Osallistujat 

- Maarit Ritakallio, Nissnikun koulun rehtori, puheenjohtaja 

- Lotta Purkamo, huoltajien edustaja 

- Esa Uosukainen, huoltajien edustaja 

- Minna Ekfors, kouluterveydenhoitaja  

- Kasperi Launis, työsuojelupäällikkö 

- Sonja Kotakallio, työsuojeluvaltuutettu 

- Anne Laurila, puhtauspalvelun esimies 

- Mirja Meriläinen, Espoon seudun ympäristöterveys, terveystarkastaja 

- Tiina Koivisto, Sivistyksen ja vapaa-ajan palvelualue, hallintopäällikkö 

- Anna Raitolehto, Toimitilapalvelu, sisäilma-asiantuntija, sihteeri 

- Elina Tuohino, Toimitilapalvelu, toimitilajohtaja 

 

3. Ajankohtaiset asiat 

KOULU 

Edellinen kokous oli 2.12.2022. Valitettavasti edellisen kokouksen pöytäkirja ei ole saatu. 

Toivotaan, että se toimitetaan jälkikäteen.  

Kouluvuosi lähtenyt käyntiin normaalioloissa. Korona on eniten koulussa puhututtanut asia. 

Kokonaisia luokkia ei onneksi enää määrätä karanteeneihin, muuten olisi 8 luokkaa 

karanteenissa. Mitään isoa epidemia-aaltoa ei koulussa kuitenkaan ole.  

Sisäilma-asioissa menty samaan malliin kuin koko syksy. Sisäilmailmoituksia tullut muutama 

lisää sitten joulukuun. Kuten aiemminkin, alakoulun puolella opiskelee kahdeksan yläkoulun 

oppilasta ja he pystyvät käymään koulua, kun eivät ole koko päivää yläkoulun tiloissa. Opiskelu 

toimii rytmityksen kanssa ihan hyvin. Tilanne pysynyt opettajien osalta ennallaan ja kaksi 

yläkoulun opettajaa opettaa ainoastaan alakoulurakennuksessa.  

HUOLTAJIEN EDUSTAJAT 

Viime palaverin jälkeen ei ole tullut esiin mitään erityistä uutta käsittelyyn nostettavaa. 

Opiskelu on ollut koronan takia erilaista viimeiset kaksi vuotta ja koululaiset kaipaavat 

normaaleja oloja. Tilanne näyttää nyt toiveikkaalta, kun Köpaksen päiväkoti on purettu ja asiat 

etenevät lisätilojen saamisen suhteen. Koulussa on aloittanut kuraattoriharjoittelija ja 

helmikuun alussa aloittaa uusi koulupsykologi. Oppilaiden hyvinvointiin panostaminen 

nähdään myönteisenä. Huoltajien edustaja toi myös esiin tyytymättömyyden tilapintojen ja 

lattiapäällysteiden kuntoon ja siihen ettei korjaustöitä ole edistetty toivotulla tavalla.  

  



TOIMITILAPALVELUT 

Olosuhdeseurannan tuloksia tarkasteltaessa ei valitettavasti ole havaittavissa CO2 tasojen 

paranemista tehtyjen ilmanvaihtokanavien tiivistystöiden jälkeen. Kolmannen kerroksen 

luokissa esiintyy edelleen korkeita CO2 pitoisuuksia. Joulukuussa tehdyllä kohdekäynnillä 3. 

kerroksen tiloissa oli aistinvaraisestikin todettavissa tunkkaisuutta. Kunnalla aloittaa uusi 

talotekniikkainsinööri ja ilmanvaihdon kokonaistilannetta tullaan tarkastelemaan hänen 

kanssaan ja arvioidaan mitä parannuksia ja säätötöitä on vielä mahdollista tehdä.  

Köpaksen päiväkodin purkutyöt ovat valmiit ja tällä hetkellä käynnissä on lisätilojen hankinta. 

Hanke etenee hyvin.  

Nissnikun uuden koulun hanketta on aikaistettu huomattavasti alun perin suunnitellusta 

aikataulusta. Tulee kuitenkin huomioida, että kilpailutusvaihe on kyseisessä urakkamuodossa 

pitkä.  

SIVISTYKSEN PALVELUALUE 

Sivistyksen palvelualueella on alkamassa kolmen ison rakennusurakan kokonaisuus: GWP 

hanke, lukiokampus ja Nissnikun koulu. Mahdollinen vanhempien turhautuminen 

etenemistahtiin on ymmärrettävää mutta kokonaisuuden ratkominen ja kaikkien palapelin 

osasten sovittaminen on valtava työ. Pohjatyötä kuitenkin tehdään koko ajan ja hankkeet 

menevät eteenpäin.  

PUHTAUSPALVELUT 

Koululla on aloittanut uusi puhtauspalvelutyöntekijä 3.1. Koululta tuli palautetta, että 

siivoukseen on oltu tyytyväisiä.  

Illalla kun 3. kerroksessa työskennellään klo 18 asti niin työntekijällä on esiintynyt päänsärkyä. 

TYÖSUOJELU 

Työsuojelulle ei ole tullut uusia asioita jo palaverissa esiin nostettujen asioiden lisäksi. 

Kolmannen kerroksen ilmanvaihdon ongelmia on tuotu myös työsuojelun tietoon ja niistä on 

tehty sisäilmailmoitukset.  

ESPOON YMPÄRISTÖTERVEYS 

ESY oli tehnyt tarkastuskäynnin koululle ja todennut myös 3. kerroksen tunkkaisuuden. 3. 

kerroksen pienten luokkien oppilasmääriä tulisi saada pienemmiksi.  ESY perehtyy vielä 

tarkemmin olosuhdemittausten tuloksiin ja koostaa sitten tarkastuspöytäkirjan.  

Koulun edustaja sanoi, että Köpaksen lisätilat tulevat ratkaisemaan 3. krs pienten luokkien ja 

oppilasmäärien ongelmaa. Tällä hetkellä pystytään nykyisillä tilaratkaisuilla tekemään pientä 

säätöä mutta kokonaan ei pystytä välttämään sitä etteikö 3. kerroksessa olisi isoja luokkia.  

 KOULUTERVEYDENHUOLTO 

Nissnikussa kouluterveydenhuolto toimii tavalliseen tapaan.  Aikaa menee kuitenkin korona-

asioihin sekä ilta- ja viikonloppurokotuksiin. Moni yhdeksäsluokkalainen miettii jatko-

opiskelupaikkoja arvioidessaan myös sitä, mikä mahdollisesti on tulevan opiskelupaikan 

sisäilmatilanne. Terve rakennus on yksi kriteereistä. Oppilailla on oireina päänsärkyä ja 

väsymystä mutta ilmoitusmääriin ei ole tullut muutoksia. Tammikuun on valmistunut vuoden 



kouluterveyskysely yläkoulun osalta. Kysely tullaan käymään oppilaiden ja huoltajien kanssa 

läpi kun se on koululla analysoitu. 

4. Muut asiat 

Ei muita asioita. 

5. Seuraava kokous 

Seuraava kokous pidetään 22.3.2022 klo 8.00. 

Rehtori päätti kokouksen klo 8.34. 


